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Výšlap na Pálavu 
 

Datum: 24. dubna 2021  
Organizátor a autor článku: Miroslav Nevěděl 

 

Jistě není žádným tajemstvím, že Rada C35 se schází téměř každý měsíc Covid  necovid. 

Na jedné takové radě jsme naznali, že nastal čas, abychom se konečně po dlouhé době 

opět sešli. Z důvodu vládních opatření by bylo lepší, aby to bylo někdy venku. Rozhodli 

jsme se, že po několika letech zavítáme opět na Pálavu. 

 

Termín jsme stanovili na 24. 4. 2021 a doufali jsme, že aprílové počasí už bude za námi 

a udělá se hezky. Pozvánka byla jen pro Clubáky a rodinné příslušníky. V sobotu se nás 

sešlo v deset hodin v Pavlově na parkovišti jedenáct. Ani moc, ani málo. Byli jsme taková 

příjemná skupinka akorát na to, abychom se po cestě dokázali držet pohromadě. První 

cíl našeho celodenního putování byl hrad Děvičky. To víte, trochu se nám do toho 

prudkého zvětšily rozestupy, ale netrvalo dlouho a byli jsme na hradě všichni opět spolu. 

Proběhlo malé občerstvení ze zásob, které si každý z nás na výzvu organizátora vzal 

s sebou. Malinko jsme pojedli a popili, samozřejmě i nějaké vínko se tam nalévalo. Cesta 

pokračovala pěšinou pod vysílač, kde se s námi těsně před vrcholem rozloučil Karel 

Marišler s manželkou. Jistě víte, že Karel měl před nedávnem zdravotní problémy, kvůli 



kterým ještě není úplně v kondici, ale i tak nám stihl povyprávět ty své, některým již 

mnohokrát známé historky. 

Všichni byli rádi, že za námi 

Karel i se Zdeničkou alespoň 

na chvíli přišli. Zbytek 

skupiny sešel s několika 

zastávkami na focení 

na mýtinu, která je na druhé 

straně Pálavy téměř 

u vesničky Klentnice. 

Poledne se přehouplo, 

a proto nastal čas oběda. 

Zásob měl každý dost a tak 

jsme se do toho pustili. 

Leželi jsme v trávě, protože 

místa na sezení pod přístřeškem byla obsazená. Lidí tam bylo opravdu hodně.  

Ležení v trávě bylo příjemné, kolovaly tam různé pochutiny a trochu jsme opět 

degustovali. Někteří si i na pár minut zdřímli. Toto místo umožňovalo výběr trasy nazpět. 

Očekával jsem, že půjdeme kratší cestou a celková trasa bude tedy po návratu 

na parkoviště 7 km. Kolegové se ale rozhodli obejít ještě zadní výběžek a projít také 

krásné scenérie 

vápencových skal nad 

Horními Věstonicemi. 

Na fotografiích můžete 

vidět sami, jak krásná je 

naše Pálava. Po návratu 

do Pavlova těsně před 

parkovištěm jsme se 

zastavili ve sklípku a dali si 

kávu, víno a řidiči nějaké 

nealko. Asi je všem 

čtenářům jasné, že 

po několika měsíčním 

lenošení a ušlých téměř 

deseti kilometrech hornatým terénem jsme byli dost unavení. Na závěr mohu i za ostatní 

účastníky konstatovat, že akce se povedla, všichni byli moc spokojení.   



    
    

           

 

  



Červený potok 
 

Datum: 30. dubna – 2. května 2021  
Organizátorka a autorka článku: Pavla Honzírková 

 

Bylo, nebylo. Za devatero horami a za devatero řekami. Že vám to připomíná pohádku? 
Tak to vám připomíná správně, přesně tak jsme se totiž měli a přesně tak jsme se cítili 
v prvním májovém víkendu na doslova kouzelné chatě v Červeném potoce v Jeseníkách. 
Na chatu se všichni začali sjíždět v pátek 30. 4. 2021 v odpoledních hodinách a po 
dlouhém „covidovém“ odloučení můžu říct, že naše shledání bylo ještě víc srdečné 
a plné nadšení než kdykoliv předtím. Ubytovalo se nám celkem 16 a akce byla určena 
pro členy Clubu 35 a jejich partnery. Celková účast byla krásných deset členů a v sobotu 
díky (jednodenní návštěvě) Martina nás dokonce bylo jedenáct ze čtrnácti! 

 
Celý pátek jsme doslova proseděli a prokecali až do ranních hodin venku na prostorné 
terase. Každý dovezl něco dobrého na zub, samozřejmě nechybělo grilování, dobré víno 
a točené pivo teklo proudem. Ti nejstatečnější šli spát až kolem 7 hod ráno. 
V sobotu dopoledne část dospávala a menší skupinka nadšenců se vydala prozkoumat 
bunkry v blízkém okolí chaty a posbírat „kešky“. Měli velké štěstí a dokonce u bunkru 
s názvem „K-S 5 U Potoka“ se podařilo sehnat průvodce a bunkr si mohli prohlédnout 



i zevnitř. Trošku lituji, že jsem tam nebyla, ale musela jsem nabrat síly na další den. Ráno 
jsme my holky dostaly točené pivko s donáškou až 
do postele – SEN. 
Celý víkend byl organizovaný „na volno“, tedy vlastně 
žádný pevný program, jediné co jsme si domluvili, byl 
společný sobotní oběd a ten se povedl na jedničku. 

Po dlouhé době plné zákazů a zavřených 
restaurací sedět u stolu s tolika lidmi, 
debatovat a pochutnávat si na jídle 
společně – krásný zážitek a přitom taková 
dřív obyčejná věc…. Nataška nám uvařila 
výborný krůtí vývar s knedlíčky a hovězí 
gulášek. Marci krásně připravila stůl 
a vlastně každý s něčím dobrovolně 
a s radostí pomáhal.   
Odpoledne jsme skoro všichni vyrazili na výlet k vodopádům Malé Moravy, část výpravy 
se potom vrátila na chatu a část si ještě zajela na poslední výpravu do nedalekého 

kláštera Hedeč a taky samozřejmě, aby si 
Milan a Iva mohli vyzvednout poslední 
„kešku“. 
 
Na chatě nás čekalo milé překvapení. Přijel 
za námi náš Martin a dokonce nám dovezl 
pravou točenou hustopečskou zmrzlinu. 
No a tím pádem bylo ještě veseleji a hlavně 
hlučněji než předtím. Jedna jediná chyba 

na celém pobytu, která se stala, značně jsem podcenila lásku k chmelovému moku 
a v sobotu navečer došlo točené pivo. 
Později jsme se přemístili kvůli chladnějšímu počasí 
do chaty do společenské místnosti a hráli jsme 
PÁRTY ALIAS MLÁDEŽI NEPŘÍSTUPNO – sranda 
veliká. Tuto hru dovezla Ilona a musím uznat, že mě 
moc bavila. Už se těším, až si ji zase příště zahrajeme. 
Postupně jsme všichni totálně vyčerpaní odpadali 
a šli na kutě, večer zakončili nad ránem jen ti 
nejotrlejší z nás. Poslední tři mušketýři - Luděk, Petr 



Suchyňa a Honza to završili kulečníkovým turnajem. Statečně hráli do 4 do rána 
a samozřejmě byli poslední u snídaně.  

 
Na chatě nám bylo prostě báječně, naprostý luxus, útulné pokoje, krásné vybavení, 
kulečník, venkovní vířivka, sauna, a jen ta chudinka posilovna jaksi zůstala bez využití. 
Musím však říct, že tento nadstandard byl jen třešničkou na dortu, protože my bychom 
si to stejně skvěle užili třeba i ve stanech. Přes den byla obloha plná sluníčka, večer byla 
plná hvězd. „Rosničce“ Tomášovi jeho předpověď totálního kolapsu počasí, kdy bude 
průtrž mračen a dokonce mrznout, a to hodně pod nulou, naštěstí nevyšla. Vím, že 
počasí objednal Mirek a tímto děkuji, že to zase prostě bylo tak, jak si zasloužíme. 
No a vlastně i obávané pálení čarodějnic jsme (my holky) přežily bez úhony, takže je 
jasné, že jsme všechny andělé, a proto jsme dostaly druhý den první májové polibky pod 
rozkvetlou větvičkou a určitě neuschneme. 
Děkuju děcka, bylo to fajné! 

 
  



Hora Říp 
 

Datum: 25. června – 27. června 2021  
Organizátor a autor článku: Tomáš Hlucháň 

 

Dovolte mi, abych napsal pár postřehů z naší společné clubové akce Hora Říp. Jako 

organizátor takové akce jsem 

se zúčastnil poprvé. Byl jsem 

v očekávání, protože jsem 

nevěděl, co mám od toho 

očekávat, aby všechno klaplo 

tak, jak by mělo. V pátek jsme 

se všichni sjeli do místa pobytu, 

což byl Resort Svět v malé obci 

Úžice. Na recepci nás přivítala 

slečna a dala nám klíče od 

pokojů, jak bylo domluveno, 

abychom se mohli ubytovat. 

Dané pokoje byly ve stylu zemí 

z celého světa. Někdo bydlel v Egyptě, Španělsku, Indii, Turecku nebo Itálii. Za daný 

prodloužený víkend jsme společně procestovali půl světa v rekordním čase. V ten samý 

den jsme se vybrali do nedaleké restaurace, která byla součástí resortu, a dobře se 

navečeřeli. Poté jsme přešli ven před resort a tam jsme pokračovali až do nočních hodin. 

Na druhý den po snídani jsme se všichni společně vydali na horu Říp. Tu jsme s trochou 

potu úspěšně pokořili všichni. 

Strmé stoupání pro nás nebylo 

překážkou. Na samém vrcholu 

nás za odměnu (mimo úžasný 

výhled) čekalo občerstvení ve 

formě tekutin, či nějakého 

drobného jídla. Po sestupu 

jsme zavítali do malé příjemné 

hospůdky a vydatně naplnili 

vyhladovělá a prázdná bříška. 

Po vynikajícím obědě nastal 

přesun zpět na náš resort. Tam jsme měli chvilku oddychu, neboť nás vzápětí čekal turnaj 

v minigolfu. Rozdělili jsme se do skupinek a klání začalo. Pro všechny to byla příjemná 



akce, která zpestřila daný 

den. Jde vidět, že se mezi 

námi profesionálové 

nezapřou. A jak už to tak 

bývá, někomu se dařilo 

více, někomu méně. 

Situace jednotlivých klání 

byly velmi napínavé. 

Během hry spoustě 

hráčům opět vyhládlo, 

a tak navštívili místní 

bistro, které nabízelo své 

speciality.  Po večeři byl 

opět přesun před resort 

Svět.  

Třetí den ráno jsme se sešli, posnídali a naplánovali program dne. Někdo vyrazil domů 

a někdo jel objevovat do Mělníka soutok řek Vltavy a Labe. Naši skupinu po této 

návštěvě čekala poslední atrakce celého víkendu, a to  rozlehlý zábavní park Mirákulum. 

Ten jsme navštívili já (a moje posádka) a Honza (se svojí posádkou) a my dva (řidiči) se 

vrátili do dětských let. Atrakce, které jsme vyzkoušeli, rozhodně stály za to. Některé děti 

se divily, co to vlastně děláme. 

Tímto jsme v podvečer zakončili definitivně 3 denní akci Clubu 35 a rozjeli jsme se domů. 

Věřím, že si každý danou akci užil a už nyní se těším na další. 

 



 

 



Cyklovýlet 

 
Datum: 21. srpna 2021  

Organizátor a autor článku: Miroslav Nevěděl 

 

Každoročně pořádá náš Club 35 cyklovýlet. Letošní termín byl z důvodu špatného počasí 

jednou posunutý a uskutečnil se tak až 21. srpna 2021. 

Většina cyklonadšenců měla na tento termín naplánovanou dovolenou nebo jiné 

neodkladné víkendové aktivity. Chci tím naznačit, že naši cyklistickou reputaci 

zachraňovala obchodní skupina Honzy Kiliana se svými partnery a organizátor akce 

s partnerkou. 

Dle předem avizovaného harmonogramu jsme společně vyrazili od kláštera v Rajhradě 

těsně po desáté hodině. Našim cílem bylo tentokrát městečko Bílovice nad Svitavou se 

zastávkou v Obřanech u Karla a Zdeničky Marišlerových. 

Po cestě se v Komárově k naší skupince přidali dva mladí cyklisté, jak jinak, opět 

z Honzovy struktury. Karel se nás už nemohl dočkat a na kole nám vyrazil naproti. Těšil 

se prostě, až nás bude mít doma na zahrádce, 

ale i tak nám nic nebránilo a zastavili jsme se 

na pivko v jedné brněnské zahradní hospůdce. 

Karel si samozřejmě přisedl a jako vždy jedna 

historka stíhala druhou. Naši noví 

spolupracovníci, co ho viděli poprvé, jen 

koukali, co je to za vypravěče. My jsme se jen 

usmívali a některou pointu jsme vyslovili dříve 

než on, na důkaz, že už to známe. 

Ke Karlovi na zahrádku už to bylo jen kousek, 

proto jsme se v hospůdce dlouho nezdržovali. 

Na zahrádce pod chatou Marišlerů již bylo vše 

nachystáno, uzený kapr jako hlavní chod 

i zákusek. Jak jsem viděl, všem ta uzená ryba 

chutnala, já osobně snědl tři kousky, raději bez 

chleba, aby mi ty sacharidy neublížily. Zdenička 

nalévala pálenku z domácích zdrojů a starala se o nás. No a Karel stále vyprávěl… 

Naštěstí nám nezapomněl ukázat svého krásného Harley Davidsona s objemem 1600l 

(překrásný stroj). Celá skupina si užívala krásného slunného dne, pojídali jsme a popíjeli, 



váleli se na trávníku a někteří vystoupali prudkým svahem na pozemku Marišlerů až 

téměř nahoru, kde mají slepice a jinou hospodářskou zvířenu. 

Po více než hodině jsme pokračovali 

proti proudu říčky Svitavy až 

do Bílovic. Tato cesta nebyla dlouhá, 

byla však zpestřena zdoláváním 

schodů, kde jsme tlačili kola nahoru 

a dolů. Karel nás na této kratičké 

trase dvakrát zastavil a povinně jsme 

si museli vyslechnout výklad, jaké 

ryby v tom daném místě chytil a kde 

tahal z vody auto, pak zavedl ke 

svému kamarádovi do hospůdky, 

poobědvali jsme, vyslechli několik 

dalších příběhů a vydali se na cestu zpět. Už bez Karla, který zůstal v hospůdce 

u kamaráda. 

Na zpáteční cestě jsme si udělali ještě jednu zastávku na cyklostezce v hospodě u splavu. 

Přátelé z Brna se pak odpojili a my pokračovali na parkoviště k vozům. Počasí nám přálo. 

Ujetých téměř 50 kilometrů jsme zdolali bez velkého přemáhání. 

Osobně kolo používám na vyčistění hlavy z dennodenního stresu a udržení fyzičky, 

tentokrát to byla i společenská událost. Sportu zdar a cyklistice zvlášť přeje Mirek. 

 



Den pro Clubáky - Airwine 

 
Datum: 9. října 2021  

Organizátorka: Ilona Janglová, autor článku: Tomáš Hlucháň 

 

Krásný dobrý den kolegové a čtenáři naší clubové kroniky. Troufám si říct, že akce byla 

velmi zdařilá. Jsme moc rádi, že jsme si mohli vyzkoušet letecký simulátor a zjistit, jakým 
stylem se dá řídit dopravní letadlo Boeing 737. Jedním slovem paráda. S pomocí instrukcí 
zkušeného pilota jsem byl za chvíli ve vzduchu a přelétával pobřeží Dubaje.  

 
 
 



S lehkou manipulací letounu ve vzduchu jsem 
opět přistál na Dubajském letišti. Kolegové 
vyrazili například do Alp, prozkoumali krásy okolí 
brněnského letiště či nalétávali nad egyptskými 
pyramidami. Některým se dokonce podařilo i 
skončit v moři. Naštěstí suchou nohou. Další 
atrakcí byl simulátor stíhacího letounu z druhé 
světové války a většina z nás ho vyzkoušela až po 
dokonalém tréninku na 737. Po celou dobu 
tréninků jsme byli pravidelně zásobování (jak už 
název akce napovídá) výborným vínem domácí 
výroby majitelů sklepa. Dané akce, které 
společně konáme v Clubu, bych každému 
doporučil. Tentokrát jsme se i dostatečně vyřádili 
při bodování akcí, které nás čekají v příštím roce. 
Sám jsem zvědav, co na příští rok Rada vybere a 
navrhne na Výroční zasedání. Club 35 je velmi 
často výborná parta nadšenců na různých místech, kde by člověka samotného 
nenapadlo jít. Tímto bych chtěl vyzvat Vás všechny, kdo splňují podmínky vstupu do C35: 
„Neváhejte a přijďte k nám.“ 

 



 
 
 
 

  



Den pro Clubáky - Jak přežít s úsměvem 

 
Datum: 23. října 2021  

Organizátor: Jan Kilian, autorka článku: Aneta Wachsberger 

 

Den třiadvacátý říjnový jsme strávili velice příjemnou sobotu školením Jak přežít 
s úsměvem na centrále v Hustopečích. Ačkoliv původní 
myšlenka byla zaplatit si školení externí firmou, nakonec nás 
celým dnem provázel náš zkušený lektor Jan Kilian. Výměnou 
lektora ale vůbec neutrpěla kvalita programu. Spíše naopak. 
Honza nás na samém začátku nešetřil, hned nás zahrnul 
zajímavými fakty a úkoly na rozcvičení mozku. Koho by 
napadlo, že si nebudeme jisti, na kterou stranu je nakousnuté 
jablko v logu iPhone, jakou barvu mají písmena Google, 
anebo jak jdou po sobě barvy v logu Pepsi a BMW. Probírali 
jsme také 5 konkrétních pravidel, jak přežít život s úsměvem. 
Prvním není nic jednoduššího, než se v životě začít usmívat. 
Pravidla jsme hned pomocí úkolů převedly do praxe a sdíleli 
je s ostatními účastníky. Například k pravidlu vyvarovat se 
stresu, jsme si každý sepsali, co nás nejvíce stresuje. Pro mě 
osobně bylo přínosem mít čas a možnost se zamyslet nad 
svými stresy a zjistit, že jsou v mnohém podobné jako 

u ostatních. Před obědem si pro nás Honza připravil „menší“ dojemnou chvilku 
prostřednictvím emotivních videí. Kdo by chtěl zažít, ať si vyhledá motivačního řečníka 
Nicka Vujicice. Jednou za čas je určitě potřeba si připomenout, jak je důležité si v životě 
vážit i maličkostí a nebrat věci jako samozřejmost. 
Z dojaté nálady jsme byli 
vzápětí vytrženi zpět 
do reality dalším bodem 
pečlivě naplánovaného 
programu. Sobotní den 
nebyl jen o tom, jak přežít 
s úsměvem, ale i jak 
doopravdy přežít, když 
ztroskotáte v poušti. 
Několik minut jsme si 
lámali hlavy, nejdříve sami 
a později společně, která 
z 15ti věcí je nejdůležitější. Je přednější mapa, dýka nebo snad padák? A co takové 
kosmetické zrcátko? Samozřejmě, že vám výsledek prozrazovat nebudu, abych Vás 



nepřipravila o zážitek ze hry. Jen malá rada do života by se tady našla – nikdy 
neodcházejte pryč z místa havárie. 
Hladoví z pouště jsme se vrhli na oběd. Specialitou sobotního obědového menu byly 
vybrány řízky s bramborovým salátem. Jako vegetariánka nemůžu říct, jak moc chutné 
řízky byly, ale podle vytříbeného mlaskání hostů jsem si jistá, že výborné. Příště si dám 
záležet, abych se nahlásila včas a nenechala si další dobrotu ujít. 
Posilnění obědem jsme se s vervou pustili do odpoledního programu věnovaného 
deskové hře „Finanční svoboda“. Rozdělení po dvojicích do 3 týmů jsme se vžili do naší 
rodiny a ze všech sil se snažili naplnit její cíle. Občas jsme přitom zapomněli, že přeci 
hrajeme v roli finančních poradců a klientům doporučujeme či nedoporučujeme určitá 
rozhodnutí. Díky této hře si člověk vyzkouší cestu životem a má možnost dělat finanční 
kroky a v podstatě hned vidět jejich dopad. Lehce se přitom můžete dostat do situace, 
kdy máte těžký úraz, přijdete o jeden plat, do toho živíte rodinu, hypotéka na krku 
a musíte si do důchodu naspořit 5 000 000 Kč. Pravděpodobně budete mít příležitost se 

s touto hrou ve firmě setkat, proto určitě neváhejte a zúčastněte se. Líbí se mi, že se 
učím nejen svou vlastní hrou, ale i pozorováním rozhodnutí ostatních. 
Z celého dne jsme si každý odnesli nejen dobrou náladu, ale také spoustu nových 
vědomostí. Musím říct, že program byl opravdu bohatý, náš zkušený lektor odvedl 
skvělou práci a všichni účastníci ho doplnili příjemnou pozitivní náladou. Těším se 
na další setkání a jsem ráda, že jsme celý den přežili s úsměvem. Není se, ale čemu divit, 
vždy to byl vlastně cíl celého dne.  
  



Muzikál Pretty Woman 

 
Datum: 21. listopadu 2021  

Organizátor: Jan Kilian, autor článku: Jan Kilian & účastníci 

 

Krásný dobrý den, milí čtenáři. Tak se někdy řízením osudu stane, že akce, na kterou se 
moc a moc těšíte, se prostě nemůžete zúčastnit. A to 
se právě stalo mně. Alespoň jsem vyrazil na Lidickou 
ulici a splnil své organizátorské povinnosti s rozdáním 
lístků a focením naší opravdu velké skupiny (byť to na 
fotce nevypadá). Muzikálu „Pretty woman“ se 
účastnilo 69 lidí a protože každý má na „Hezkou ženu“ 
jiný názor, rozhodl jsem se ohlasy na toto představení 
nechat na účastnících muzikálu stvořeného Městským 
divadlem v Brně. Pokud jste (stejně jako já) být nemohli, pojďte si přečíst, jaké to bylo: 
 

Představení bylo jako vždy ohromné a bylo moc hezké vidět filmovou klasiku trochu 
jiným pohledem - divadelním. Nicméně jsem byla nejvíce dojatá až na samém konci. 
Nebylo to z toho důvodu, že se Vivien splnila její pohádka, ale protože tam zavládla 
hluboká atmosféra vděku, jak od herců, orchestru, tak i od diváků. Jsem ráda, že jsem se 
mohla zúčastnit, neboť v této době není jisté vůbec nic. Děkuji za krásný večer.  
Markéta Machová 
 

Za dva seniory z Vysočiny moc díky C35, že nás vyvedl za kulturou. Podle Malčíků byla 
dobrá volba představení a o jeho provedení jen samá chvála. Netušili jsme, co máte v 
Brně za herecké kapacity. Bohužel jsem si opakovaně naběhl s občerstvením. Strašné 
víno a ještě horší kafe. To je ale moje chyba, jsem nepoučitelný. To ale rozhodně 
nemohlo přebít dojem z představení. Ještě jednou moc díky.  
Manželé Malčíkovi 
 

Jsem VELMI rád za to, že Club 35 tuto akci zorganizoval, protože v pohnuté době 

lockdownů a omezení se na kulturu zapomíná více, než na jiné oblasti. A to není dobře. 

Samotné představení Pretty Woman bylo výborné včetně hereckých i pěveckých 

výkonů. Skvělá mimopracovní akce „Muzikál“ proběhla a podle mě byla velmi úspěšná 

nejen, co se týká velikosti (počtu naší účasti), ale také proto, že dlouho nic takového 

nebylo a kdo ví, kdy zase bude. Takže díky za to. 

Martin Macho 
 

Vzala jsem mamku po dlouhé době někam ven a musím říct, že jsem byla šťastná. Slyšet, 
jak se směje a komentáře typu "ty brďo, ta má hlas, teho znám a jak zhubl (myslím 
Junáka). Prostě bomba a jsem šťastná, že jsme tam mohli být. Děkuji.   
Jana Latýnová 



Těším se na každé divadelní představení, které Club 35 zorganizuje. Navíc toto bylo po 
delší době a jít za kulturou mi chybělo. Bylo mi celkem jedno, co budou hrát. Ale Honza 
Kilian vždycky vybere úžasné kousky, které mě potěší. Samozřejmě film, který byl jako 
předloha, znám a často jsem s ním dialogy na jevišti porovnávala. Muzikál byl skvělý a 
největším překvapením pro mě byla prostitutka Kit Deluca, jejíž představitelka velmi 
krásně zpívala.   
Iva Švecová 
 

Již dlouhou dobu (více než rok nebo dva)  jsme žádné představení nenavštívili. Málo 
času, covid, prostě všechno dohromady. Jenom díky tomu, že v  C35 máme roční plán a 
je v něm  i divadlo, mohli jsme prožít tento krásný kulturní zážitek. Po představení Pretty 
Woman  jsem si řekl, asi je to škoda, chtěl bych na podobné představení častěji. Film 
jsem viděl několikrát a mohu říci, rád se na něj podívám znovu. Představení v Městském 
divadle Brno stálo za to, divadelní pojetí mělo jiskru, humor a samozřejmě také 
potřebnou romantiku. Skvělý zážitek, jsem rád, že mohu být součástí C35, takto se 
dostanu do divadla alespoň jednou ročně a někdo mi to celé zorganizuje.  
Miroslav Nevěděl & doprovod 
 

Muzikál dobrý a bylo příjemné v této době vyrazit za kulturou. 
Pavla Procingerová 
 

Muzikálové provedení známého filmu jsem si užila. Myslím,  
že herecké obsazení, mezi kterým jsem našla i několik mně   
známých jmen, bylo skvělé. Líbily se mi také kulisy a světelné  
efekty. Za zmínku stojí rozhodně i živá hudba, která celé  
představení doprovázela. 
Magdalena Švecová 
 

Muzikál se nám velice líbil. Téma bylo pěkně zpracované, herecké a pěvecké výkony 
super. Propojení muzikálového zpěvu s operním nás nadchlo a hudba s živým 
orchestrem v pozadí to jen podpořila. Byli jsme velmi rádi, že jsme mohli tento muzikál 
zhlédnout. Děkujeme. 
Pavel Řezáč 
 

Představení bylo úžasné. Obdiv jak režisérovi, tak i hlavním představitelům a 
tanečníkům. Smekám poklonu i orchestru, který je schovaný ale oni dotvořili tu správnou 
atmosféru. Díky nádhernému zážitku jsem zapomněla na dnešní  divné období. 
Zapomněla jsem i na Covid a připadala jsem si po dlouhé době opět v pohodě a bez 
stresu. Ještě jednou chci poděkovat i Vám, že jste dokázali sehnat tolik lístků a umožnili 
nám takový kulturní zážitek. Vím, jak je těžké sehnat 5 lístků pro mou rodinu. 
Hana Hradská 

 



Jsem moc ráda, že jsem mohla s partnerem, svojí mámou a dcerou (a Quatrem) opět 
vyrazit za kulturou, protože na divadle jsem nebyla snad  100 let. Zážitek byl úžasný. 
Jednak jsem měla možnost se po delší pauze vidět s kolegy, a za to jsem vždy ráda, ale 
hlavně jsem mela možnost zhlédnout zpracování muzikálu, jehož děj znám z filmu  a tak 
jsem se mohla plně soustředit na provedení, herecké a pěvecké výkony a kulturní zážitek 
si užít do sytosti. A není od věci porovnat neporovnatelné (film a divadelní představení). 
Bylo to super.   
Monika Kotoučková  
 

Dlouho jsme v divadle nebyli, tak jsme se těšili. Muzikál se nám moc líbil. Bylo zajímavé 
sledovat dějovou linku, která je hodně známá, podanou trochu jiným způsobem. Dívali 
jsme se pak i na alternativní obsazení rolí a i z tohoto pohledu jsme byli spokojeni. A 
vyprodané hlediště to jenom dokreslilo. Užili jsme si to a děkujeme za podnět. 
Marek Beneš s partnerkou 
 

Tak jsem si říkala, jestli mě notorický známý „pohádkový“ film o tom, jak chudá 
prostitutka k bohatému princi přišla, může v podobě muzikálu ještě vůbec nějak 
překvapit a překvapil. Tvůrcům se totiž podařilo přenést emoce z poslechu opery no 
divadelní prkna a opravdu mi běhal mráz po zádech. Tahle scéna pro mě byla snad ještě 
víc emotivní než při sledování filmu a slzy se mi normálně draly do očí. KRÁSA. 
Jinak kromě výborných písniček a hereckých výkonů musím pochválit i krásnou práce se 
světly, měnící se scény vycházející z filmu, které mě opravdu bavily a pěkně svižné tempo 
celého příběhu. 
Pavla Honzírková 
 

  



Výroční zasedání Clubu 35 

 
Datum: 3. prosince 2021  

Organizátor: Rada Clubu 35, autor článku: Jan Kilian 

 

A máme tu závěr roku 2021. Třetí den prosincového měsíce se uskutečnilo Výroční 
zasedání tentokrát na centrále Makléřské společnosti Quatro. I když se opět stahovala 
smyčka vládních opatření  (tentokráte jsou oběťmi neočkování), nezbránilo nám nic 
zorganizovat každoroční poradu našeho Clubu 35. Ostatně jsme samozřejmě dodrželi 
všechny opatření. Členové, kteří seděli celou dobu s ochranou nosu a úst a ve 
vzdálenosti dvou metrů a případné jídlo a pití (po vzoru naší vlády) konzumovali po 
nadzvednutí respirátoru, obdrželi každoroční dárečky, naplánovali roční plán a připili  na 
spokojený konec roku a šťastný vstup do roku nového.  
Co stojí za zmínku z roku 2021? I přesto, že se první akce uskutečnila až ke konci dubna, 
podařilo se nám zorganizovat 8 plnohodnotných akcí, z toho 2 akce třídenní. Viděli jižní 
Moravu z Pálavy, Čechy z Řípu, severní Moravu z Červeného potoka, s úsměvem přežili 
cestování na cyklovýletu a s vínem v ruce pilotovali Boeing 737 a zasmáli jsme se při 
tónech muzikálu Pretty Woman a celý rok zhodnotili u dobrého jídla a pití na Výročním 
zasedání. Jsem moc rád, že se splnilo moje přání a ročenka nabrala na síle i váze a i Club 
35 posílil na patnáct členů. 
Na závěr Vám přeji klidné Vánoce a šťastný vstup do roku 2022, protože jak na Nový rok, 
tak po celý rok.  

 
 
 

 



Výběr z roku 2021  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 

 

Ročenku Clubu 35 pro rok 2021 sestavil: Jan Kilian 


